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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért állíotta azt, hogy a kórházprivatizációról döntő népszavazás eredményessége (és az
igen szavazatok többsége) esetén az egyházak sem működtethetnének egészségügyi
intézményt?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani dr . Rácz Jenő
egészségügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter úr!

Ön a kórházprivatizációról döntő december 5-i népszavazással kapcsolatban november végén
azt nyilatkozta, hogy ha az emberek többsége igennel felel arra, hogy maradjanak állami és
önkormányzati tulajdonban az egészségügyi közszolgáltató intézmények, akkor minden ezzel
ellentétes törvényt meg kell semmisíteni. Az Ön értelmezése szerint ebben az esetben felül
kellene vizsgálni a vatikáni egyezményt is, mert az egyházak nem működtethetnének
egészségügy intézményeket .
Nyilván ezt az állítását alá tudja támasztani, és részletes háttéranyaggal rendelkezik a témával
kapcsolatban, ezért kérdezzük Tisztelt Miniszter úrtól :

Miért állította azt, hogy a kórházprivatizációról döntő népszavazás eredményessége (és az
igen szavazatok többsége) esetén az egyházak sem működtethetnének egészsegugyi
intézményt?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . december 23 .
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